
 

 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

Αναφορά 

Για τους κ. κ.:  Υπουργός 

 Προστασίας του Πολίτη 

     Εσωτερικών 

 

Θέμα: «Ανάγκη προστασίας από κλοπές στο Δήμο Μεγαλόπολης» 

 

Ο βουλευτής Αρκαδίας Γιώργος Παπαηλιού καταθέτει ως αναφορά την, από 

8.12.2024,  επιστολή 44 Προέδρων Τοπικών Συμβουλίων και Τοπικών 

Κοινοτήτων της Μεγαλόπολης με θέμα τις κλοπές στο Δήμο Μεγαλόπολης.   

Στην επιστολή επισημαίνεται το σοβαρό πρόβλημα ασφάλειας που πλήττει 

την περιοχή, καθώς εδώ και πολύ καιρό και ιδίως  το τελευταίο διάστημα σε 

ολόκληρη την περιοχή της Μεγαλόπολης έχουν συμβεί αρκετά περιστατικά 

κλοπών και άλλων παράνομων πράξεων (κλοπές καμπανών από εκκλησίες 

αλλά και  καταστροφές και κλοπές αυτοκινήτων).  

Εξ αυτού του λόγου, το αίσθημα ασφαλείας των πολιτών βρίσκεται στο ναδίρ.     

Επιπλέον οι πρόεδροι αναφέρουν, ότι, σε αυτό το πλαίσιο,  το Αστυνομικό 

Τμήμα Μεγαλόπολης, λόγω έλλειψης προσωπικού, αδυνατεί να ανταποκριθεί 

στην αυξημένη παραβατική συμπεριφορά που παρατηρείται στην περιοχή.  

Τέλος, στην επιστολή προτείνονται λύσεις, εκτός από την  ενίσχυση του 

Αστυνομικού Τμήματος Μεγαλόπολης, η ενίσχυση των περιπολιών της  

δημοτικής αστυνομίας, η τοποθέτηση καμερών στην περιοχή αλλά και η 

εγκατάσταση ανοιχτού προς χρήση διαδικτύου έτσι ώστε οι πολίτες να 

μπορέσουν να εγκαταστήσουν συστήματα επιτήρησης στις περιουσίες τους.  

 
Αντίγραφο της επιστολής επισυνάπτεται στην παρούσα. 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

822

Ημερομ. Κατάθεσης:

17/1/2025



Παρακαλώ για την απάντηση, τις ενέργειές σας, καθώς και την 

ενημέρωσή μου.  

Αθήνα, 15 Ιανουαρίου 2025 

 Ο καταθέτων βουλευτής 

Παπαηλιού Γιώργος  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 




